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Dicsőséget szeretnék adni Istennek, minden dicsőség egyedül az Övé!  Ő a 

leghatalmasabb, a legcsodálatosabb! Nincs senki más rajta kívül, aki úgy tudna szeretni, mint 

ahogy Isten!  Drága testvérek, olyan csordultig van ez a hely az Úr jelenlétével, leszállt a 

Szent Szellem!  Gyönyörűséges a dicséret, és amíg hallgattam, a drága Szent Szellem szólt, 

hogy a 133. zsoltárt olvassuk fel. Nem ezzel készültünk, de nem ez a lényeg. A Szellem vezet 

bennünket, és mi követjük Őt. Mielőtt még felolvasnám, hálás szívvel mondok köszönetet 

Istennek ezért a csodálatos könyvéért. Ez az Ő Igazsága. Hatalmasan felemeljük. Ebből 

ismerjük meg Istent, az Úr Jézus Krisztust, az Ő dicsőséges Szent Szelleme által.  

Hálát adunk a mi vezető pásztoraink életéért. Hálával tartozunk Istennek értük, mert ők 

hozták el hozzánk ezt az igazságot. Egész életemben erre vágytam, hogy a kezemben 

tarthassam Isten Igéjét. Tudjátok, nem ezt adták a kezembe, valami egészen mást. Nem volt 

elég, éhes voltam, és mikor betegség jött a családunkba, megbetegedett az édesapám. Négy 

szívbillentyűt cseréltek. A férjem ott volt élet-halál között, mert leállt a veséje. Tudjátok, 

mindig szerettem Istent, mindig beszélgettem vele a konyhámban. Ő volt az én legjobb 

barátom. Ő volt az én társam. De tudjátok, mégis reménytelennek láttam a helyzetemet. 

Akkor felkiáltottam az Úrhoz. Tudjátok, megtaláltam a Bibliában, azt mondja, tudjátok-e 

Isten telefonszámát? Ha nem, megmondom nektek.  

Zsoltár 50,15.  

15. És hívj segítségül engem a nyomorúság idején, én megszabadítlak téged és te 

dicsőítesz engem. 

Tudod, mit teszel te? Dicsőítesz engem. Ez a mi részünk, testvérek. Hogy Övé a feladat, Ő 

tesz szabaddá, Ő gyógyít meg téged. Jézus Krisztus által megváltott bennünket. Őt küldte az 

Atya, Jézus Krisztus pedig elküldte a drága Szent Szellemet. Tudjátok, ma ezt helyezte az Úr 

a szívemre, mert kerestem az Urat. Uram, mit szeretnél, mi van a Te szíveden? Mit szeretnél, 

hogy szóljak a te néped felé? Hiszen, Uram, téged keresünk. Téged akarunk megismerni, 

mind jobban, és tudjátok, azt mondta az Úr, hogy van énnekem a csodálatos Szent 

Szellemem. Én azt írtam, hogy ismerjük el Isten ajándékát, a drága Szent Szellemet. Persze, 

mindannyian azt mondjuk, hogy persze, hogy ismerjük. Hát tudjuk az Írásokból. De én ma 

mégis azt mondom nektek, ha igazán szeretnétek Őt, vágynátok az Ő teljességére. Vágynátok 

megpihenni az Istennel való közösségben. Tudjátok, testvérek, nagyon szeretem az Urat, és 

szeretem azokat az időket, amikor csak leülök, és az Ő jelenlétében megsemmisülök. Mindent 

átadok az Úrnak, semmi gondolatot nem engedek meg, hogy a fejemben motoszkáljon. Csak 

figyelek Rá. Az előttem szolgáló drága testvérek tanították, hogy a legfontosabb a szeretet. 

Valóban, testvérek. De tudjátok, én azt mondom nektek, ezt nem tudjuk megtanulni. Ezt 

tudjátok, hogy lehetséges? Ha Istenben elmerülsz. Beleülsz az Ő ölelő karjába, és engeded, 

hogy szeressen, és megsemmisülsz az Ő szeretetétől. Amikor csordultig van a szíved, csak 

adni akar, Isten mindig adni akar, mindenkinek. Hogy kifolyjon belőled a szeretet.  

Tudjátok, szolgáltunk több helyen. Nagyon jó volt, mert Isten megmutatta, hogy hogyan 

kell a betegek felé közeledni: könyörületességgel, irgalmassággal, az Úr szeretetével. Hálás 

vagyok Istennek, soha nem egyedül szolgáltam. Az én szerető testvéreim közül mindig 

elkísért, mindig jött velem valaki. Nagyon hálás vagyok az Úrnak. Volt, hogy együtt mentünk 

vidékre, és szolgáltunk, és csak sétáltunk, és ahogy jöttek az emberek, beszéltünk Jézusról. Ha 

fogadóképesek voltak, megkérdeztük, hogy imádkozhatunk-e értük? Megengedték. Boldogok 

voltunk. Teljes volt a szellemünk. Tudjátok, ezt nem tudja megadni nekünk a világ. Semmit, 

se anyagi helyzet, se javak, ruha, semmi nem tudja nekünk megadni azt az örömöt, amikor 

Isten Szent Szelleme örvendez benned. Megelégíti a lelkedet, a szellemedet, és boldog vagy. 

Hálás vagy Istennek, hogy edénye lehettél.  
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Soha nem magunknak adjuk a dicsőséget, testvérek. Soha. Tudjátok, nagyon szerettem, 

annyira megérintette a szellememet Heidi Baker szolgálata! Amikor megmutatta nekünk, 

hogy tudod, te mindig lejjebb és lejjebb, alacsonyabban és alacsonyabban legyél, hogy az Úr 

dicsősége láttassék meg. Az egész világnak az Úr dicsőségével kell betelni. Mi csak egy 

porszem vagyunk. Mi csak engedjük, hogy a szeretet átfolyjon a szívünkön. Tudjátok, 

testvérek, a kórházi szolgálat során is megtapasztaltuk ezt, de most, ezen a helyen, a 

börtönben, a fegyházban, itt van igazán szükség a szeretetre. Bemegyünk, hatalmas, hosszú 

területen megyünk keresztül, és olyan kegyelem van jelen! A Bibliában meg van írva, ahol a 

bűn megsokasodik, ott Isten kegyelme még hatalmasabban kiárad. Képzeljétek el, olyan 

alkalmakat rendezünk! Én mondom a testvéreknek, ti nem vagytok szabadok. Ők be vannak 

zárva, be vannak börtönözve, a rácsok mögött vannak. De amikor eljönnek Istent dicsérni, 

abban a másfél órában, ami a rendelkezésükre áll, igazán megélik az Istenben lévő 

szabadságukat. A Szent Szellem, aki segíti őket, hogy ugyan ott vannak helyileg, de a Szellem 

szárnyán el tudnak jutni, Isten dicsőségére, akár a szeretteikhez, a tengerpartra, ahol éppen jól 

érzik magukat. Egy képet kapnak a Szent Szellemtől, és elképzelik, hogy ők ott vannak, és 

nem a rácsok mögött. Egyszer történt egy esemény. Mentem szeretettel szolgálni, és 

gondolhatjátok, mindig csak a kegyelem, a kegyelem hatalmas áradata volt azon a helyen, de 

egy alkalommal, mikor bementem, nagyon nem jó érzésem volt. Megéreztem az igazi sötét 

erőket. Valaki azon a napon, arra a napra virradóra, véget vetett az életének, öngyilkos lett. 

Amikor ezt megtapasztaltam azon a helyen, azt gondoltam, hogy nem tudom, ide vissza 

tudok-e még egyszer jönni? Hogy lesz-e erőm ahhoz, hogy tudjak így szolgálni? 

Hazamentem, és azt mondtam: Jó, majd két hét múlva jövök. De a szívem nem engedte. A 

Szent Szellem ott lakik bennünk, és a Szellem szólt, hogy gondoljam át, és mondtam, Uram, 

csak te tudsz nekem segíteni, mert emberileg, fizikailag képtelen vagyok rá. Te tudsz nekem 

segíteni, és én hagytam. Tudtam, hogy szükségük van Rád. Tudtam, hogy kell, hogy ott 

legyünk. Hogy a szabadság, Isten jelenléte ott legyen. A Szent Szellem mindig szól hozzánk, 

csak nem mindig halljuk meg. Tudjátok? Hogyha tele vagyunk félelmekkel, 

aggodalmaskodásokkal, meg nem bocsátásokkal, nem halljuk meg Őt. Ezért mondja Isten, 

hogy tartsd tisztán a szívedet! Ne legyen benne semmi, nem a mi dolgunk az ítélkezés. Bárki 

bármit tesz valaki ellened, ne törődj vele! Szeresd az Urat, érte pedig imádkozz, bocsáss meg 

neki, engedd el! Az Úr majd foglalkozik vele.  

Képzeljétek, a drága Szent Szellem szólt a szívemben: De hát szükségük van Rám! Akkor 

elsírtam magam, és azt mondtam: Igen Uram, ha Te mondod, akkor adsz nekem erőt, hogy 

vissza tudjak menni, hogy tudjak ott szolgálni, azon a helyen. Kulcsembereket adott az Úr. 

Editkével annak idején közösen imádkoztunk, hogy kulcsembereket küldjön nekünk, hogy ki 

tudjuk őket kérni. Nem lehet bemenni, az egy zárt hely. Indultunk egyetlenegy fiatalemberrel, 

Zoltánnal, aki kérte az egyházunk lelki támogatását. Heten vagyunk, Isten dicsőségére! Nincs 

evangelizálás, nincs semmi se, hanem akik ott vannak bent, szólják az Igét, az igazságot. 

Elmondják a fiúk, hogy tusolnak a fürdőben, és dicsérik Istent, és zörgetnek, hogy ne hagyd 

abba, dicsérd, hadd hallgassuk az Úr dicséretét! Hát ilyen Istenünk van! Ilyen Istenünk van, 

hogy hiába vannak a rácsok mögött, hiába vannak elzárva. Igen, le kell tölteni a világ szerint a 

büntetésüket, de tudjátok, megtalálták az Istent, az Úr Jézus Krisztust, és a Szent Szellem által 

szabaddá lettek. Ők tudják, hogy hiába vannak ott, ők szabadok. Isten nem tulajdonítja nekik 

az ő bűneiket. Gyönyörűséges, és minden embernek erre van szüksége, hogy felismerje ezt az 

igazságot.  

Azt mondtam nektek, hogy ismerjük-e Isten ajándékát? A drága Szent Szellemet? 

Mondtuk, hogy persze. De azt mondtam, ha igazán ismernénk, szeretnénk Őt, és vágynánk 

erre a teljességre, hogy betöltse az egész lényünket. Miért fontos ez? Mert a drága Szent 

Szellem, Ő a Szentháromság harmadik személye. A Szent Szellem Isten. Mindannyian tudjuk. 

Ma azért imádkozom, hogy nyissa meg Isten a szellemi szemeinket a látásra, a fülünket a 
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hallásra, a szívünket az értésre, hogy a szeretetben meggyökerezve és alapot véve 

megérthessük minden szentekkel egybe, mi a szélessége, hosszúsága, mélysége, és magassága 

az Isten jó voltának. Drága testvéreim, ahogy az Igében meg van írva, a te kezedet kinyújtván 

gyógyításra, hogy jelek és csodák történjenek, a Te szent Fiadnak, Jézusnak neve által. 

Tudjátok, ez a gyönyörűséges egység jelen van, a dicséretek hozták ezt a csodás egységet, és 

mi imádtuk az Urat, aki a 133-as zsoltárhoz vezetett. Azt mondja az Írás:  

Zsoltárok 133,1–3.  

1. Ímé, mily jó és mily gyönyörűséges, amikor együtt lakoznak az atyafiak 

egységben! 

2. Olyan az, mint a drága olaj a fejen, amely aláfoly a szakállon, az Áron szakállán; 

amely lefoly köntöse prémjére; 

3. Mint a Hermon harmatja, amely leszáll Sion hegyeire. Mert oda parancsolt áldást 

az Úr és életet örökre!  

Áldott legyen az Úr neve, dicsérjük Őt teljes szívünkből! Áldott az Úr! Mondtam, 

kerestem Isten szívét: Uram mit szeretnél, miről szóljak? Olyan sok minden van bennem, de 

Te tudod, mi a legfontosabb a Te számodra. Az Úr azt mondta, hogy az a kívánsága, hogy 

még közelebbről kívánjuk megismerni Isten ajándékát, ajándékait az életünkre vonatkozóan. 

Különös tekintettel Isten Szent Szellemére. Az egyik ajándéka az volt az Úrnak, hogy 

újjászülettünk, Jézus Krisztus által örök életet nyertünk. Ezt az Efézusi levélben olvassuk, 

hogy kegyelemből tartattatok meg, hit által, és ez nem tőletek van. Isten ajándéka ez.  

Efézus 2,8–9. 

8. Mert kegyelemből tartattatok meg, hit által; és ez nem tőletek van: Isten ajándéka 

ez; 

9. Nem cselekedetekből, hogy senki ne kérkedjék. 

Milyen csodálatos az Úr! Elrendezte, hogy nem mondhatod, hogy én tiszta vagyok, én 

ilyen vagyok. Nem érdekli Istent. Az Ő kegyelme, ami a legfontosabb a mi számunkra! Mit 

kellett tennünk? Hát egyszerűen hinnünk kellett. Mit kellett hinnünk? Azt meg a Róma 

levélből betéve tudjuk. Azt mondja az Írás: 

Róma 10,9–10. 

9. Mert ha a te száddal vallást teszel az Úr Jézusról, és szívedben hiszed, hogy az 

Isten feltámasztotta Őt a halálból, üdvözülsz. 

10. Mert szívvel hiszünk a megigazulásra, szájjal teszünk pedig vallást az 

üdvösségre. 

Örök életet nyersz. Isten ennyivel nem érte be. Mert nem ezt akarta csak, hogy neked örök 

életed legyen. Dicsőség Neki érte. Tudjátok, mit szeretett volna még? Meg akart minket még 

ajándékozni. Még többet akart nekünk adni. Hogyan? Az Ő Szellemének ereje által. Hogy az 

isteni természet részesévé legyetek. Ámen! 

Péter 2. levelében az első fejezetben szeretném nektek megmutatni a 3-4. igeverseket. 

Dicsőség Istennek, hogy tökéletesen látunk. Tökéletes az Úr Szelleme. Így szól hozzánk Isten 

Igéje: 

2Péter 1,3.4. 

3. Mivelhogy az Ő isteni ereje mindennel megajándékozott minket, ami az életre és 

istenfélelemre való; az Ő megismerése által, aki minket a saját dicsőségével és 

hatalmával elhívott, 

4. Amely által a megígért igen nagy és becses áldásokkal ajándékozott meg 

bennünket; hogy azok által isteni természet részeseivé legyetek, kikerülvén a 

romlottságot, amely a kívánságban van e világon. 

Látjátok? Ezt akarta odaadni nekünk Isten! Hogy az Ő természetének részeseivé tegyen 

bennünket!  Erre szolgál Isten dicsőséges Szent Szelleme!  Mert ez volt Isten akarata, hogy ki 

akarta önteni a Szellemét az egész világra. Azt a drága Szent Szellemet, aki a teremtéskor ott 
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lebegett a vizek felett. Az Úr megmutatja nekünk itt a Szentháromságot, amely az Atya, a Fiú, 

és a Szent Szellem.  

1Mózes 1,2. 6–9. 

2. A föld pedig kietlenné és pusztává vált, és sötétség volt a mélység színén, és az 

Isten Szelleme lebegett a vizek felett. 

Nézzük a 6. verstől, mi történt?  

6. És monda Isten: Legyen mennyezet a vizek között, hogy elválassza a vizeket a 

vizektől. 

7. Teremté tehát Isten a mennyezetet, és elválasztá a mennyezet alatt való vizeket a 

mennyezet felett való vizektől. És úgy lett.  

8. És nevezé Isten a mennyezetet égnek, és lett este, és lett reggel: második nap. 

9. És monda Isten: Gyűljenek egybe az ég alatt való vizek egy helyre, hogy kitűnjék a 

száraz. És úgy lett.  

Mit szeretne nekünk megmutatni ezen az Igén keresztül az Úr? Azt, hogy a Szent Szellem 

jelen volt. Jézus ott volt az Atyával a teremtéskor. Az Atya szólt, és a drága Szent Szellem 

ereje megcselekedte. Így van ez ma is, nem történik sehogy másképp. Ezért kell a Szellem 

teljességében lennünk, mert majd meg fogom nektek mutatni, a legcsodálatosabb, mert ott 

már folyik. Mint a Jézusból a folytonos együttlétben az Atyával közösségben volt, a 

dicsőséges Szent Szellem által. Jézuson átfolyt az Atya szívének szeretete, a gyógyulás, a 

szabadulás, a sánták járnak, a némák szólnak, a süketek hallanak, a csonka-bonkák 

megépülnek. Dicsőség legyen Istennek!  

Elmondom nektek, bizonyságot teszek, hogy Isten valóban él, és valóban ma is gyógyít. 

Tudjátok, testvérek, a gyülekezetünkbe járnak szerető testvérek, akikkel imádkozunk. Egyszer 

volt olyan, már nagyon régen, imádkoztunk egy kis gyermekért a nagymama kívánságára, 

mert a gyermek nem szólalt meg. Imádkoztunk, hitben voltunk, és Istenre bíztuk a dolgokat. 

Teltek-múltak az évek. Aztán közben a nagymama egy másik helyre ment, visszamentek az 

eredeti helyükre az egyházukba. Igen ám, de azt nem felejtették el a szívükben, hogy amikor 

imádságra van szükségük, oda kell jönni, hívni kell minket, hogy legyünk egy akaraton ebben 

a dologban. Ez megmaradt a szívükben. Isten megtartotta, megőrizte a szívükben ezt az 

igazságot. Aztán beteg lett a férj, és mikor beteg lett a férj, megint csak jött a telefon, hogy 

legyünk egy akaraton. Az édesanyjával kapcsolatosan megint csak legyünk egy akaraton. 

Tudjátok, mi történt? Azt mondta a feleség a férjének: engem nem érdekel, én visszamegyek 

ebbe az egyházba, akármit is mondasz. Nekem ott van a helyem. Talán egy hónap sincs, hogy 

visszatért ez a drága nagymama, és két alkalommal, két szombaton eljött közénk, és a 

harmadik szombaton mi imádtuk Istent, ő azt mondta: Nem bírok tovább várni, muszáj 

szólnom, muszáj elmondani, szétvet Isten bizonyságtétele! Képzeljétek, testvérek, azt mondja 

a nagymama, hogy 15 év elteltével felhívta a kis unokája telefonon, és azt mondta, hogy Klári 

mama, jövök hozzád! Mivel soha nem hallotta még szólni a gyermeket, nem tudta, kivel 

beszél. Megkérdezte, hogy ki vagy? Azt mondta, hogy a te aranyos kis unokád. Képzeljétek 

el!  Ez Isten!  

Ne mondd azt, hogy ma nem történt meg a csoda! Tudd és hidd a szívedben, Isten soha 

nem feledkezik meg rólad! Soha! Ne add fel! Hisz ott vagy már a csodád küszöbén. Ne állj 

meg! Maradj hitben, mert tudnod kell, hogy Isten ma is, és mindörökké a trónon ül! Áldom az 

Urat!  

Visszatérek arra, amivel kezdtem. Hogy a férjemet meggyógyította az Úr, olyan 

formában, hogy vesét kapott. Isten dicsőségére. Tudjátok, ami Tőle van, az tökéletes. Az a 

vese, mikor beültették, nem indult el. Tudjátok, mit tettem? Azt mondtam: Uram, segíts 

nekem, könyörögve kérlek, hogy ne arra tekintsek, amit látok, mert az nem működik! Azért 

könyörögtem Istenhez, hogy tudjak megmaradni a hitemben. Tudjátok, másnap, mikor 

felébredtem, Isten szólt az Igéjén keresztül, és azt mondta: Ekkora hitet Izraelben sem 
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találtam. Eredj haza, mire hazaérsz, egészségben lesz a házad népe! Itt volt Pesten a 

transzplantáció, én itt voltam, és higgyétek el, Istennek minden szava igazság. Hazaértem 

Szombathelyre, akkor indult el a vese, Isten dicsőségére. Nekünk nincs másunk, testvérem. 

Az Ő szava igazság. Ne add fel, higgyél benne, bízzál benne! Minden gondotokat rá vessétek!  

Látom, nem szabadok az emberek. Terheltek a gondjaiktól azért, mert nem ismerik az élő 

Istent. Nincsenek közösségben a dicsőséges Szent Szellemmel. Mert ha közösségben lenne, 

akkor hall, akkor látja, hogy Ő a vigasztaló, Ő a tanácsadó, Ő tanít minket. Minden általa van. 

Ő pedig az igazság Szelleme. Istentől nincs más szellem, csak az igazság Szelleme. Senki 

meg ne tévesszen! Ő tökéletes. Olyan, mint maga Isten. Mit kér? Tárd ki a szíved, fogadd be! 

Fogadd be a csodákat, mindazt, amit neked készített az Úr! Mert itt van az ideje. Ragadd meg 

Jézus nevében, és a tied! Ámen! Áldott legyen az Úr neve!  

Tehát visszatérek, hogy a Szent Szellem személye Isten teremtő ereje itt a földön. 

Szükségünk van Isten Szent Szellemének az ajándékaira. A Szent Szellemmel való teljességre 

itt a földi életünk során. Tudjuk, hogy a mi országunk a mennyei királyság. Mi onnan 

származunk, de itt kell élnünk. Szeretetben. Tudjátok, nem nekünk kell olyanná válni, mint a 

világ, hanem a világnak kell meglátni azt, hogy milyen Isten. Isten szeretet. Isten megbocsát. 

Isten a feledés tengerébe veti minden bűnötöket, mert Ő ilyen. Ő nem tud más lenni. Ő a 

szeretet Istene. Mégis sokan idegenkednek a Szent Szellemmel való beteljesedéstől. Tudjátok, 

azt mondom, hogy nem értik, hogy ez egy ajándék nekünk Istentől. Az ajándékot pedig nem 

illik visszautasítani, ugye? Az ajándékot el kell fogadni, örömmel. Főleg, ha Isten ajándékoz 

meg bennünket, mert Ő a Szent Szellemet küldte a mi számunkra. Ő az igazság Szelleme, és 

Istentől adatott. Azt is tudjuk, hogy Ő elvezet minket minden igazságra. Miért? Mert az 

Atyától hall, és megjelenti nékünk! Ha igazságra vágysz, vagy adott esetben jó döntést hozol, 

akkor soha ne emberektől várj segítséget! Tudjátok, ez a szellemi kiskorúság. Amikor 

felnövekedünk szellemben, akkor tudjuk, hogy bennünk van a teljesség. Az Atya, a Fiú, és a 

dicsőséges Szent Szellem. A másik emberben is ott van, de őhozzá, neki fog szólni. Amit 

neked szeretne, azt meg a te szellemeden keresztül fogja veled közölni. Mit kell tennünk? Időt 

kell töltenünk. Hogyan? Csendesedjetek, és ismerjétek el, hogy én vagyok az Isten. Olyan 

sokan döntögetjük az ajtókat, megyünk neki, nyitogatjuk, toljuk azt az ajtót, aztán nem nyílik 

meg. Állj meg! Csendesedj el! Uram, mit szeretnél? Uram, mi a te akaratod?  

Tudjátok, nagyon szeretem a testvérek bizonyságtételeit. Egy hölggyel találkoztam, 

keveset jött a gyülekezetbe, de megértette, hogy miről szól a szolgálat, miről szól maga Isten. 

Nem volt munkahelye, és azt mondta az Úrnak, hogy Uram, segíts nekem! Legyen meg a Te 

akaratod, hogy az a munkahely legyen meg, amit Te szeretnél nekem adni. Mit gondoltok, mit 

adott neki az Úr? A kórházban, az intenzív osztályt. A legsúlyosabb helyet, ahol élet-halál 

között, kómában vannak az emberek. Tudjátok, mit tett ez a drága testvérnő? Bement, és 

figyelt a szellemére. Mit mond az Úr? Mit kell tennem? Csak megérintette, és imádkozott 

érte, és dicsérte az Urat. Kijelentette fölötte, te nem halsz meg, hanem élsz! Halleluja! Nem 

nagy dolgokat vár az Úr. Mit mond a Szellem a te szívedben? Soha ne mástól várj tanácsot, 

benned van. Ha nem jön a válasz, azt mondja, menj be a te belső szobádba, és imádkozva 

keresd Őt. Légy vele közösségben, és figyelj rá. Azt mondja, sokszor ne is imádkozz, hanem 

maradj csendben, hallgass rám, vedd el tőlem!  

Nagyon szeretek vizekben fürödni. Nagyon szeretek úszni. Ez is az Úrnak a dicsősége, 

hogy 60 évesen Ő tanított meg úszni. Annyira vágytam rá, az embereket láttam, ott mindenki 

úszik. Mondtam: Uram, Istenem, annyira szeretnék én is úszni! Mit gondoltok? Mintha így 

földobott volna, a víz tetejére, és ott maradtam. Abban a pillanatban elkezdtem úszni. Jé – 

mondtam –, ez ilyen egyszerű? Attól fogva úszok, drága testvéreim. Gyönyörködöm az 

Úrban, aki a szíved minden kívánságát megadja. Látjátok? Csak annyit mond: kiálts hozzám! 

Én megfelelek! Megszabadítlak! Neked csak az a dolgod, hogy dicsőíts engem! De arról ne 

feledkezz meg! A hálaadás mindig legyen ott a szívedben! Mikor Jézus meggyógyított tíz 
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leprást – tudjátok az Írásokból –, egy volt az, aki visszament. Bizony, sajnos jellemző az 

emberekre, hogy nem maradnak meg a hálaadásban. Én így döntöttem az Úr mellett, amikor 

meggyógyította a férjemet, akkor azt mondtam Istennek, hogy Uram, amíg élek, Téged 

szolgállak, mert hálás vagyok, és köszönöm neked, amit tettél értünk! Soha nem felejtem el. 

Erről szól minden: hogy a szívedet odaszánod, az életedet, és nem törődsz mással. Persze, 

hogy kritizálnak, persze, hogy támadnak, és akkor mi van? Nem szeretném elveszíteni, ami 

nekem az élet, Isten maga. Jézus Krisztus, és a drága Szent Szellem minden leheletünkben ott 

van. Amikor lélegzünk, amikor sóhajtunk, ott van az Úr. Ő ránk lehel, és Ő életet lehelt 

belénk. Azt mondtam, hogy ott van a szívedben, a szellemedben, ha befogadtad Őt. Benned 

lakozást vett, a te tested Isten szent temploma. Lapozzunk a 2Korinthusi levélbe. Azt mondja 

nekünk az Írásokban Isten szent Igéje: 

2Korinthus 6,16. 

16. Vagy mi egyezése Isten templomának a bálványokkal? Mert ti az élő Istennek 

temploma vagytok, amint az Isten mondotta: Bennük lakozom, és bennük tábort járok; 

és leszek nékik Istenük, és ők én népem lesznek. 

Mi az élő Istent imádjuk! Az élő Istennel vagyunk közösségben! Akarjuk-e ezt a 

közösséget? Hát persze, hogy akarjuk! A mi testünk Isten szent temploma, és vigyáznunk kell 

erre a szent templomra, mert az az Ő dicsőségének a helye, amely átfolyik rajtunk! Mi 

következik ez után, hogy ezt az igazságot tudjuk? Ott van bennünk Isten Szent Szelleme. Ő 

fogja életre kelteni az életedben az Igét. Tudjátok, vannak, akik csak az Igére fekszenek. Isten 

Igéjének minden mondata kincs a számunkra. De egyensúlyban kell lenni. Akiket Isten 

Szelleme vezérel, azok Istennek fiai. Az Ige és a Szellem karöltve, egyensúlyban járnak, nem 

lehet másképp. A Szent Szellem kelti életre az Igét. Hogyan lehetséges ez? A Szent Szellem 

által. Ezt pedig a Róma levélben fogjuk megtekinteni, mert Isten szeretne megmutatni nekünk 

valamit.  

Róma 8,8–9. 

8. Akik pedig test szerint élnek, nem lehetnek kedvesek Isten előtt. 

Hoppá! Ha a világ szerint élünk, a világi kívánságoknak élünk, nem vagyunk kedvesek 

Isten előtt. De még van fontosabb. Azt mondja: 

9. Ti azonban nem test, hanem Szellem szerint éltek, ha ugyan az Isten Szelleme 

lakik bennetek. Akiben pedig nincs a Krisztus Szelleme, az nem az övé. 

Hatalmas igazság. Hogyha meghallod, akkor egy kicsit meg is üt téged. Hogyan? Hát 

szeretem az Atyát. Szeretem a Fiút. És mégis azt mondja, hogy akiben pedig nincs ott a 

Krisztus Szelleme, az nem az övé? Hát akkor mi hiányzik? Az istenség harmadik személye, a 

drága Szent Szellem hiányzik. Az Atya, a Fiú, és a drága Szent Szellem. Így van a 

Szentháromság. Mert azt írta Pál, világosan a tudtunkra adta az igazságot, hogy Isten 

dicsőséges Szent Szelleme senkivel, és semmivel nem helyettesíthető.  

Drága testvérek, tudom, hogy ti tudjátok, de ezt meg kell hallani az egész világnak, az 

elveszetteknek és a keresztényeknek egyaránt. Azt kérdezem: Miért van az, hogy még a 

keresztények is idegenkednek a Szent Szellemtől? Testvérek, hogy van ez? Kerestem az Urat, 

és azt mondja, hogy ez csak azért lehet, mert nem ismerik Őt eléggé. Nem ismerik Őt 

személyesen, vagy nem hallottak felőle, de ez ritkaság, mert most már nagyon sokat lehet 

hallani a Szent Szellemről. Vagy nem volt, aki megszerettesse velük az istenség harmadik 

személyét. Testvérek, erről beszélünk, hogy idegenkedünk, pedig Ő a közvetítő közöttünk és 

Isten között. Jézus ígérte meg nekünk, hogy Ő ugyan elmegy, de nekünk itt hagyja a 

Vigasztalót, aki az életünk végéig velünk van, és Ő vezet el minket minden igazságra. 

Tudjátok, hogy az újjászületésen és gyógyuláson felül ez volt a mi drága, édes Atyánk 

akarata, hogy kitöltse ránk az Ő Szent Szellemét. Ésaiás próféta által már szólt a kegyelem 

Szellemének kitöltéséről. 

Ésaiás 44,3–4. 



 

 7 

3. Mert vizet öntök a szomjúhozóra, és folyóvizeket a szárazra; kiöntöm 

Szellememet a te magodra, és áldásomat a te csemetéidre. 

4. És növekednek mint fű között, és mint a fűzfák vizek folyásainál. 

Látjátok, ezt akarta Isten kitölteni, az Ő gyönyörűséges Szellemét a szomjúhozókra. 

Benne van, hogy szomjazni kell, éhezni kell Isten Szellemére. Éhségnek kell ott lenni a 

szívünkben. Van az Ésaiásban egy gyönyörűséges Ige. Ettől sokkal többet akar adni nekünk 

az Úr. Így szól: 

Ésaiás 59,20–21. 

20. És eljön Sionnak a Megváltó, és azoknak, akik Jákóbban megtérnek 

hamisságukból, szól az Úr. 

21. És én ővelük ily szövetséget szerzek, szól az Úr: Szellemem, amely rajtad 

nyugoszik, és Igéim, amelyeket szádba adtam, el nem távoznak szádból, és magodnak 

szájából, és magod magvának szájából, így szól az Úr, mostantól mindörökké! 

Halleluja, Atyám! Dicsőség Neked ezért! Tehát láthatjuk, hogy ezt akarta Isten kitölteni, 

a Szent Szellemét a magasból. Azt is megtanítja nekünk, hogyha az Úrnak Szelleme van 

rajtunk: 

Ésaiás 61,1–3. 

1. Az Úr Isten Szelleme van énrajtam azért, mert fölkent engem az Úr, hogy a 

szegényeknek örömhírt mondjak; elküldött, hogy meggyógyítsam a megtört szívűeket, 

hogy a foglyoknak szabadulást hirdessek, és a megkötözötteknek megoldást; 

2. Hogy hirdessem az Úr jókedvének esztendejét, és Istenünk bosszúállása napját; 

megvigasztaljak minden gyászolót; 

3. Hogy adjak Sion gyászolóinak ékességet a hamu helyett, örömnek kenetét a gyász 

helyett, dicsőségnek palástját a csüggedt szellem helyett, hogy megigazultság fáinak 

neveztessenek, az Úr plántáinak, az Ő dicsőségére! 

Ne szomorkodjatok, ha elköltözött egy szerettetek, tudjátok, hogy az örök hazába került, 

és ez a legfontosabb, hogy örök élete van. Jézussal van, és ott örvendeznek, gyönyörködnek 

bennünk, ahogy imádjuk az élő Istent, a drága Úr Jézus Krisztust, az Ő dicsőséges Szelleme 

által. Velünk együtt örvendeznek a mennyben. Áldott legyen az Úr neve!  

Tehát azt mondja: Adjak Sion gyászolóinak ékességet a hamu helyett, örömnek kenetét a 

gyász helyett, dicsőségnek palástját a csüggedt szellem helyett, hogy megigazultság fáinak 

neveztessenek, az Úr plántáinak, az Ő dicsőségére! Semmi, de semmi nem tőlünk van, drága 

testvérek. Minden Isten akaratában van. Ahogy Ő szerette volna. Még egy Ige az Ésaiásból: 

Ésaiás 32,15. 

15. Míglen kiöntetik reánk a Szellem a magasból, és lészen a puszta termőfölddé, és 

a termőföld erdőnek tűnik; 

Dicsőség Istennek! Látjátok? Ha nem akarjuk az ajándékot, ha nem fogadjuk el az Isten 

Szellemének ajándékát, akkor nem tudja a pusztát termőfölddé tenni. A termőföldet nem tudja 

neked erdővé változtatni. Engedjük meg Istennek, hogy legyen meg az Ő akarata, hiszen az 

imádságban is azt mondjuk, hogy: Uram, legyen meg a Te akaratod! Látjátok, hogy milyen 

bőséges áldást hordoz a Szent Szellem kitöltetése ránk? Azt is tudjuk, hogy Ésaiás próféciája 

beteljesedett. Dicsőség legyen Istennek! Megszületett a Messiás, a Megváltó, és ez csak a 

kezdet. Mi köze mindehhez Isten Szent Szellemének? Azok kérdezhetik, akik még nem 

hallottak felőle. Mert bizony vannak a világban, akik még nem ismerik azt az igazságot. Ezt 

most meg fogjuk nézni az Ige alapján. Még mielőtt megnéznénk, szeretnék nektek említést 

tenni, hogy Keresztelő Jánosnak a születését is Gábriel angyal hozta hírül Zakariásnak és 

Erzsébetnek. Azt mondta, hogy a te könyörgésed meghallgattatott. Aztán azt is olvassuk, 

hogy János az ő anyjának méhétől fogva betelt Szent Szellemmel. Halleluja! Ámen. A Lukács 

1,15 szerint Krisztus születését is szintén Gábriel angyal hozta hírül Máriának. Így szól Isten 

szent Igéje: 
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Lukács 1,28. 35. 39–42. 

28. És bemenvén az angyal hozzá, monda néki: Örülj, kegyelembe fogadott! Az Úr 

veled van, áldott vagy te az asszonyok között. 

Dicsőség Istennek! Valóban! 

A 35-ös versben szólt megint az angyal Máriának, és elmondta, hogyan is történik meg 

ez a fogantatás. 

35. És felelvén az angyal, monda néki: A Szent Szellem száll tereád, és a 

Magasságosnak ereje árnyékoz be téged; azért aki születik is szentnek hivatik, Isten 

Fiának. 

Azt is hírül adja az angyal Máriának, hogy rokona, Erzsébet is fogant fiút Zakariástól. 

Mikor ezt Mária meghallotta, elment Erzsébethez. Nézzük meg ezt az Igét, mert nagyon 

megmelegíti az én szívemet Isten csodálatos, gondoskodó szeretete. 

39. Fölkelvén pedig Mária azokban a napokban, nagy sietséggel ment a hegységbe, 

Júdának városába; 

40. És bement Zakariásnak házába, és köszönté Erzsébetet. 

Mit tett Mária? Köszöntötte Erzsébetet. Semmi mást nem tett, és figyeljétek, mit mond az 

Írás: 

 41. És lőn, mikor hallotta Erzsébet Mária köszöntését, a magzat repesett az ő 

méhében; és betelék Erzsébet Szent Szellemmel; 

Mert ő már teljes volt Isten Szent Szellemével. Az előbb olvastuk, hogy János még az ő 

anyjának méhétől fogva teljes volt. Mária szólt, köszöntötte Erzsébetet, és a magzat azonnal 

örvendezett a Szent Szellem örömével. De itt még nem volt vége. Azt mondja az Írás: és 

betelék Erzsébet Szent Szellemmel. Dicsőség legyen Istennek! Addig csak a magzatban élt a 

Szent Szellem, de Márián keresztül Erzsébet is betöltetett Szellemmel. Mi a bizonyítékom rá, 

testvérek? A 42-es Ige: 

42. És fennszóval kiáltott, mondván: Áldott vagy te az asszonyok között, és áldott a 

te méhednek gyümölcse. 

Honnan tudta ezt? A Szent Szellem által. Azonnal megszólalt Isten rajta keresztül, és 

ugyanazt mondta, mint az angyal, akit Isten küldött, hogy közölje Máriával, hogy 

fiúgyermeke lesz. Amit szeretnék megmutatni nektek, hogy az isteni tervben benne van a 

Szent Szellem kiöntetése, hogy teljesek legyünk ezzel az ajándékával Istennek. Látjuk Isten 

Szent Szellemének jelenlétét, amikor Jézus megkeresztelkedett. Nem kell messze mennünk, a 

Lukács evangéliumból fogjuk elolvasni. Jól ismerjük ugyan ezt az igerészt, de amikor a Szent 

Szellem felhozza, akkor szólni kell. Isten mindig gyógyít, Isten mindig szabaddá tesz. Isten 

mindig munkálkodik az életeden, amíg hallod az Igét, mert a szíved nyitva van és befogadod, 

és benned marad, és életre kel. Ámen. Így szól az Írás: 

Lukács 3, 21–22. 

21. Lőn pedig, hogy mikor az egész nép megkeresztelkedett, és Jézus is 

megkereszteltetett, és imádkozott, megnyilatkozék az ég, 

22. És leszállt Őreá a Szent Szellem testi ábrázatban mint egy galamb, és szózat lőn 

a mennyből, ezt mondván: Te vagy amaz én szerelmes Fiam, Tebenned gyönyörködöm! 

A negyedik fejezetben azt látjuk, hogy Jézus pedig Szent Szellemmel telve visszatért a 

Jordántól, és viteték a Szellemtől a pusztába. 

Lukács 4,1–4. 8. 12. 

1. Jézus pedig Szent Szellemmel telve, visszatért a Jordántól, és viteték a Szellemtõl 

a pusztába, 

Tudjuk a 2. versből, hogy negyven napig kísértetvén az ördög által. Nem evett semmit. 

2. Negyven napig, kísértetvén az ördög által. És nem evett semmit azokban a 

napokban; de mikor azok elmúltak, végre megéhezék. 
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Hiszen emberként járt a földön, kiüresítette magát az Ő isteni mivoltából, esendő ember 

volt Ő is. Ekkor jött az ördög a támadásával. 

3. És monda néki az ördög: Ha Isten Fia vagy, mondd e kőnek, hogy változzék 

kenyérré. 

Elgondolkodtam, hogy mi szerepe volt a Szent Szellemnek? Hiszen azt írja, hogy a 

Szellemtől vitetett a pusztába. De hát kísértésbe került, és azon gondolkodtam, akkor mi volt a 

szerepe a drága Szent Szellemnek? Ő volt az, aki erőt adott Jézusnak. 

4. Jézus pedig felele néki, mondván: Meg van írva, hogy nemcsak kenyérrel él az 

ember, hanem az Istennek minden Igéjével. 

Hogyan adott erőt Jézusnak? Az Igét a szájába adta. Tehát láthatjátok, hogy a Szent 

Szellem adott erőt, jelen volt, az Igét adta az Ő szájába. Ugyanígy a Lukács 4,8-ban, amikor a 

következő kísértés volt, Jézus ezt mondta neki: Távozz tőlem, sátán! 

8. Felelvén pedig Jézus, monda néki: Távozz tőlem, sátán; mert meg van írva: Az 

Urat, a te Istenedet imádd, és csak néki szolgálj. 

Akármit mutatsz, nem érdekel! Meg van írva, ez az igazság, és én ragaszkodom Istenhez, 

Őreá figyelek a Szent Szellem által! A 4,12-ben azt olvassuk, hogy amikor már harmadszor is 

megkísértette, Jézus megint azt mondta neki, hogy megmondatott. 

12. Felelvén pedig Jézus, monda néki: Megmondatott: Ne kísértsd az Urat, a te 

Istenedet. 

Fejezd be rögtön! Elég volt belőled! Tudjátok, próbálkozik, és amikor látja, hogy te 

gyenge vagy, nem foglalod el a hatalmi helyedet, akkor szórakozik veled. Amikor azt 

mondod, hogy: Hatalmat veszek feletted, és eltávozol! – annak mennie kell, mert Jézus 

nevében adatott minden hatalom mennyen, földön, és föld alatt. Dicsőség legyen az Úrnak! 

Tudjátok, ezután mi történt? Tudjuk az Írásokat, mert ismeritek. 

Lukács 4,14–15. 

14. Jézus pedig megtért a Szellemnek erejével Galileába: és híre ment néki az egész 

környéken. 

Megint itt van Isten dicsőséges Szent Szelleme. Negyven napig nem evett, nem ivott! El 

tudjátok képzelni, hogy nem sok erő maradhatott benne, de a Szellem erejével megtelve indult 

Galileába, és híre ment neki az egész környéken. És mit csinált Jézus? 

15. És Ő taníta azoknak zsinagógáiban, dicsőíttetvén mindenektől. 

Áldott legyen az Úr neve! Csak Istené minden dicsőség, testvérek, senki másé! Az Ő 

Igéje van felkenve, és amikor szóljuk, akkor a kenet, a Szent Szellem tábort jár, átjár, gyógyít, 

szabadít, örömre gyújtja a szíveteket. Látjuk a 4,16-ban, hogy felolvasott az Ésaiás 

könyvéből, azt adták Jézusnak a kezébe. 

Lukács 4,18–21. 

18. Az Úrnak Szelleme van énrajtam, mivelhogy felkent engem, hogy a 

szegényeknek az Evangéliumot hirdessem, elküldött, hogy a töredelmes szívűeket 

meggyógyítsam, hogy a foglyoknak szabadulást hirdessek és a vakok szemeinek 

megnyílását, hogy szabadon bocsássam a lesújtottakat, 

19. Hogy hirdessem az Úr kegyelmének esztendejét. 

20. És behajtván a könyvet, átadta a szolgának, és leült. És a zsinagógában 

mindenki szemei Őreá voltak függesztve 

21. Ő pedig kezdett hozzájuk szólani: Ma teljesedett be ez az Írás a ti hallástokra. 

Dicsőség legyen az Úrnak! Amit szeretne nekünk az Úr megmutatni, hogy Isten drága 

Szent Szelleme jelen volt a fogantatásnál, jelen volt a kísértéskor, a szolgálatánál. El se tudta 

kezdeni a szolgálatát, amíg a Szent Szellem le nem szállt reá. És amit szeretnék megmutatni: 

ha Jézus számára fontos volt Isten Szent Szellemének a jelenléte, akkor a mi számunkra is az! 

Nem nélkülözhetjük, olyan nagy szükségünk van rá, mint a levegőre. Mert az erő van benne, 

Isten ereje, a Szent Szellem által! Mutatok nektek még valamit a Máté evangéliumában. 
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Máté 27,50–53. 

50. Jézus pedig ismét nagy fennszóval kiáltván, kiadá szellemét. 

Miután Jézus megfeszíttetett és kiadta a Szellemét, nézzük meg, mi történt: 

51. És ímé, a templom kárpitja a tetejétől az aljáig kettéhasadt; és a föld megindula, 

és a kősziklák megrepedezének; 

Tudjátok, mit jelent ez a számunkra? Azt, hogy a Szentek Szentje többé nincsen zárva! 

Nem csak a pap mehet be évente egyszer bemutatni a bűnökért való áldozatát, hanem te 

minden áldott napon az Ő dicsőséges Szelleme által bemehetsz a Szentek Szentjébe. Áldott 

legyen az Úr neve! És hogy megmutassam nektek, hogy micsoda erő van a Szent Szellem 

által, az Írás így folytatódik: 

52. És a sírok megnyílának, és sok elhunyt szentnek teste föltámada. 

53. És kijövén a sírokból, Jézus feltámadása után bementek a szent városba, és 

sokaknak megjelenének. 

Ki végezte ezt? Isten dicsőséges Szent Szellemének az ereje hozta a valóságba. Látjátok, 

hogy milyen csodálatos az Ige? Arra is látunk példát. Szeretnélek bátorítani titeket, hogy 

vágyakozzatok a szerelemre Istennel, az Úr Jézus Krisztussal, és a Szent Szellem teljességére! 

Mutatok példát, hogy miért mondom ezt. Milyen az, amikor a Szent Szellem teljesen eláraszt 

téged? Nekünk nincs más, mint az Úr Jézus Krisztusunk, és az Ő példáját követjük. Nem kell 

messze mennünk, a Márk evangéliumába lapozunk. Isten Igéje igazság. Ismeritek a 

vérfolyásos asszony történetét. Csidei Kati pásztor testvérem gyönyörűen szolgált, amikor azt 

mondta, hogy bizony, nem csak a fizikai testnek kell meggyógyulnia, hanem valami másnak 

is meg kell történni. A lelkünkben is gyógyulást kell venni! Tudjátok, erről szól a börtön 

szolgálat. Nem mondom, hogy ők bűntelenek, bár lehet, hogy van olyan is, aki nem biztos, 

hogy elkövette. Már teljesen mindegy, mert ezt nem keressük. De mindenki maga tudja az 

igazságot. És ott bent munkálkodik, és nem tud szabadulni ettől a dologtól, mert ő tudja, hogy 

nem ő tette, de többet kapott, mint a másik. Ki tud minket megvigasztalni? Csak Isten Szent 

Szelleme. Senki más nem tud. Kata testvérem azt emelte ki, hogy bizony, a léleknek is meg 

kell gyógyulnia. Én pedig ezt szeretném megmutatni ennek az asszonynak a történetéből: 

Márk 5,28–30. 

28. Mert ezt mondja vala: Ha csak ruháit illethetem is, meggyógyulok. 

29. És vérének forrása azonnal kiszáradt, és megérzé testében, hogy kigyógyult 

bajából. 

30. Jézus pedig azonnal észrevevén magán, hogy isteni erő áradott ki belőle, 

megfordult a sokaságban, és monda: Kicsoda illeté az én ruháimat? 

Hogyan vette észre Jézus, hogy valami történt? Mert ha hittel megérinted, az erő jön, az 

erő gyógyít, szabadulást hoz a számodra. Látjátok, Jézus elkezdte keresni, hogy ki az, aki 

engem megérintett? Mert ő nem olyan, mint az összes többi, ő sokkal több. Mert ő hitte azt, 

hogy ha csak a ruháját is megérintem, meggyógyulok. Bizony, megtörtént a csoda! Mit 

mondott Jézus, amikor az asszony leborult a lábai elé? Őszintén, igazán, tisztán kitárta a 

szívét Jézus elé, mindent elmondott neki igazán, és erre azt mondta Jézus: A te hited 

megtartott téged. Most már a lelked is szabad, eredj el békével, és maradj egészséges! Itt is 

látjuk a Szent Szellem csodálatos jelenlétét, de én a kedvenc Igémet szeretném nektek 

megmutatni, az pedig a Máté evangéliumában van, a 15. fejezetben. Tudjátok, nagyon 

szeretem, amikor a némák szólnak, a csonkák megépülnek. Jézus előzőleg is egy asszonnyal 

beszélgetett, aki kérte Jézus segítségét. Tehát Jézus mindig telve volt Szent Szellemmel, mert 

mindig az Atyára figyelt 

Máté 15,29–30. 

29. És onnét távozva, méne Jézus a Galilea tengere mellé; és felmenvén a hegyre, ott 

leüle. 
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30. És nagy sokaság megy vala hozzá, vivén magukkal sántákat, vakokat, némákat, 

csonkákat és sok egyebeket, és odahelyezték őket a Jézus lábai elé; és meggyógyítá őket. 

Elgondolkodtam. Ó, dicsőséges Atyám! Hozzájuk sem ért, csak leült Jézus, és az 

emberek vitték a betegeket, és a Szent Szellem ereje gyógyított, és történtek a jelek, a csodák! 

Ez a Szellem teljessége. Ez az, ami működik a mi életünkben is, hiszen bennünk él, 

befogadtuk Őt, lakozást vett bennünk, az Úr dicsőségére. Van a kézrátétel, ami csodálatos, 

mert azt is megtanította Isten. Van olyan, hogy valakiben az ördög megbújik. Ott van az egész 

alkalmon, és mikor felemeltem volna, hogy: Itt van a drága kis testvér! – gyermek volt még, 

és meg akartam ölelni. Szeretettel magamhoz öleltem, és a gyermek eltaszított magától. Ez a 

szolgálatom kezdetén volt. A szívemben nem kérdeztem az Úrtól, hogy miért, csak azt 

mondtam: Uram, nem értem. Azt mondta az Úr, hogy tedd rá a kezedet! Letettem a 

gyermeket, és a fejére tettem a kezemet. Szükség volt rá, mert a sátánnak, a hazugságnak 

távoznia kell, Jézus nevében! Szükséges a kézrátétel is, de amikor annyira teljes vagy Szent 

Szellemmel, akkor kifolyik belőled, mint ahogy Jézusból is, és jelek és csodák történtek meg 

általa.  

A következő, amikor a négyezer embernek ételt adott. Tudjuk azt, hogy két kenyerük 

volt, meg néhány haluk, és ezt szaporította meg úgy, hogy négyezer embert jól lakatott. Amit 

szeretnék neked mondani: az Atya cselekedte, a Szent Szellem hozta valóságba az Atya 

szívének szeretete által. Mindig így történnek a csodák. Amikor Jézus azt mondta a tömegről, 

akiknek kenyeret adott, hogy szánakozom e sokaságon, mert három napja velem vannak, és 

nincs mit enniük, tudjátok mi történt? Megindult a szíve, a Szent Szellem ereje pedig végezte 

a csodát. Négyezer férfiról beszél, de gyermekek, asszonyok is voltak.  

A drága Jézus semmit nem tett a Szent Szellem nélkül. Nem tanított, nem gyógyított a 

Szent Szellem nélkül. Tehát állandó közösségben volt az Ő édes Atyjával a Szellem által. 

Most már láthatjuk, és meg kell érteni az egész világnak, minden embernek: szükségünk van 

Isten Szent Szellemének a teljességére, hiszen Isten ajándéka ez a számunkra, hogy ott éljen 

bennünk. Emlékeztek, hogy a János evangéliumában megígéri nekünk Jézus, a 16. fejezetben 

van. Az új szövetség szolgálata a Szellem és az élet szolgálata. Nem lehet eltéveszteni.  

Amit még szeretnék átadni, hogy sem ember, senki más nem tud minket megszabadítani 

se az alkoholtól, se a drogtól, semmitől. Isten Szent Szellemének ereje az, ami egy 

szempillantásban megváltoztatja az életedet. Jézus benned él, behívtad, befogadtad Isten 

Szent Szellemét a szívedbe, az életedbe. Ott van, jelen van, minden a rendelkezésedre áll. 

Tőled függ, hogy győztesként akarsz élni, megdicsőítvén Istent, vagy legyőzöttként. Akkor 

nem ismered az igazságot. De mi győztesek vagyunk! Győzteseknél is győztesebbek az Úr 

Jézus Krisztus dicsősége által!  

Ennyit tudtam elmondani a szívem szeretetéből nektek, a Szellem indíttatására. Ismeritek 

az igazságot, de ez el kellett, hogy hangozzék, mert fontos, szükségünk van rá, hogy 

beteljesedjünk vele, és éljünk győztes életet általa. Áldott legyen az Úr neve! Csak az Urat 

dicsérjétek! Őneki szól minden dicséret, minden köszönet az Övé. Ő a mi tanítómesterünk. Ő 

a mi tanítónk a Szellem által. Minden dicsőség csak az Övé! Mi semmik vagyunk nélküle, de 

általa mindenek. Áldott legyen az Ő szent neve! Drága testvérek, hívlak benneteket a 

gyógyító sorokba, ha kívánjátok a Szent Szellemnek ezt a gyönyörű áradatát. Hadd folyjon 

rajtunk végig. Elmegyünk mellettetek, megérintünk, és engedjétek, hadd áradjon a dicsőséges 

Szellem! Hadd vegye birtokba az életeteket! Minden dicsőség az Övé! Köszönöm, hogy 

szólhattam, szolgálhattam Istent. Ámen. 
 

*A barna színnel jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 


